
Zápisnica č. 6/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 3. 3. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní:  Dušan Petráš 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Projekt výstavby športových areálov na ŠD Mladá Garda (futbalové a multifunkčné 

ihrisko) (pror. Janíček) 
2. Múzeum STU (pror. Janíček) 
3. Výročná správa STU za rok 2007 – definitívna verzia (pror. Petráš) 
4. Štatút ceny rektora STU (pror. Kalužný) 
5. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Štatút ceny rektora STU (pror. Kalužný) 
2) Zriaďovacia listina Ústavu inžinierskych štúdií STU (pror. Janíček) 
3) Zriaďovacia listina Ústavu manažmentu STU (pror. Janíček) 
4) Organizačný poriadok Ústavu manažmentu STU (pror. Janíček) 
5) Organizačný poriadok Ústavu inžinierskych štúdií STU (pror. Janíček) 
6) Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv (pror. Janíček) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  4/4/2008, 2/2/2008, 1/5/2008 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
K bodu 1 Projekt výstavby športových areálov na ŠD Mladá Garda 

(futbalové a multifunkčné ihrisko) (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Podal ústnu informáciu o stave prác. Multifunkčné ihrisko je hotové na cca 

80%, začalo sa s výstavbou futbalového ihriska a pokračuje sa s výstavbou 
šatní. Práce ba mali byť ukončené najneskôr do konca júna 2008. 

Pror. Kalužný: Doplnil, že rekonštrukcii sa podrobujú aj telocvične a bazén. Informoval, že 
na Univerziádu je už teraz prihlásených 760 športovcov, spolu s obslužným 
personálom cca 900 účastníkov. Zatiaľ prisľúbený rozpočet z MŠ SR nie je 
postačujúci. 

Rektor Báleš: Informoval o rokovaní s poslancom NR SR Galisom. Už teraz treba 
naplánovať využitie a prevádzkovanie týchto ihrísk po skončení 
Univerziády 2008. 
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Stanovisko V-STU č. 1/6/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o výstavbe športovísk na ŠD Mladá Garda ako aj 
o stave prípravy Univerziády 2008. 
 
 
K bodu 2 Múzeum STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Podal ústnu informáciu. V súčasnosti sme v štádiu vypracovávania projektu 

pre Múzeum STU. Hovoril o plánovanom umiestnení a výstavbe tohto 
objektu. Projekt pripravuje architekt doc. Somora. Priestory v tomto roku 
uvolní aj Ústav dizajnu. Hovoril aj o umiestnení nových ústavov STU 
a prípadne aj Nakladateľstva STU. 

 
Úloha V-STU č. 1/6/2008 
Rektor STU ukladá pripraviť pasportizáciu miestností v budovách STU na Vazovovej 
a Mýtnej ulici v Bratislave a prvý návrh na prerozdelenie priestorov z hľadiska rozvojových 
projektov STU. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 7. 04. 2008 
 
 
K bodu 3 Výročná správa STU za rok 2007 – definitívna verzia  

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Doručil definitívnu verziu správy elektronicky všetkým členom Vedenia 

STU. 
Rektor Báleš: Predslov v správe je nevhodný a treba ho kompletne prepracovať. Treba 

doplniť kapitolu Postavenie STU v rámci vysokých škôl v SR. Nabudúce  
Predseda AS 
STU Žalman: 

Súhlasí s prepracovaním predslovu v správe. Upozornil na preklepy v texte 
správe. Navrhol spracovať aj skrátenú verziu správy pre členov Správnej rady 
STU, lebo správa je dlhá. 

Pror. Finka: Dodal podklady do správy, ale chýba ich editácia, neboli spracované do 
grafov a pod. K tomuto názoru sa pripojil aj pror. Redhammer. Správa sa mu 
zdá nekonzistentná, nemá jednotnú líniu, s podkladmi sa nepracovalo. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/6/2008 
Vedenie STU schvaľuje Výročnú správu STU za rok 2007 s pripomienkami. 
 
 
K bodu 4 Štatút ceny rektora STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál, ktorý má pokryť všetky 3 stupne VŠ štúdia. 

Obsahuje podmienky pre udelenie tejto ceny, finančné ohodnotenie, diplom 
a organizačné zabezpečenie. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/6/2008 
Vedenie STU schvaľuje materiál Štatút ceny rektora STU. 
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K bodu 5 Rozličné 
 
1) Prorektor Finka: 

- V uplynulom týždni bola podpísaná Kolektívna zmluva na rok 2008. 
- V piatok 29.2.2008 bol odovzdaný akreditačný spis STU na Akreditačnú komisiu. 

Obsahuje cca 38 tisíc strán. 
- Na MŠ SR boli odoslané naše požiadavky na nový ekonomický IS. 
- Informoval o príprave materiálu na cenu učiteľa roka. Navrhuje rozdeliť to na dve 

kategórie prof. a doc. A druhá kategória asistent a odborný asistent. Je potrebné ešte 
vybrať vhodný názov pre túto cenu. 

 
2) Prorektor Janíček: 

Predložil písomný materiál Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv: 
 
Uznesenie V-STU č. 3/6/2008 
Vedenie STU súhlasí s nasledujúcimi návrhmi na NZ a dodatkov k NZ:  

1. Dodatok k nájomnej zmluve s nájomcom Martin Stískala – stiso, Horné Trhovište. 
Dodatkom sa predlžuje nájom nebytových priestorov na ŠD N. Belojanisa do 
1.4.2010. Priestor sa nachádza v suteréne budovy a je využívaný ako prevádzka pre 
kopírovacie služby, rozmnožovňa. 

 
3) Prorektor Janíček: 

Predložil písomné materiály – Organizačné poriadky a Zriaďovacie listiny pre dva nové 
ústavy STU, ktoré boli vypracované v spolupráci s pánmi Ivaničkom a Mészárosom. 
Pror. Redhammer: kto bude menovať členov Rady ústavu a aké bude jeho postavenie. 
Rektor Báleš: Aký je rozdiel medzi Radou ústavu a vedením ústavu. Ako tieto veci majú 
urobené na univerzitách napr. v ČR. 
Predseda AS STU Žalman: Nie je nikde napísané, že hospodárske a iné činnosti budú 
vykonávané centrálne a nie na ústavoch. 
Pror. Kalužný: V zriaďovacej listine ústavu by nemalo byť uvedené meno riaditeľa 
ústavu. 

 
Úloha V-STU č. 2/6/2008 
Vedenie STU prerokovalo predložené materiály a ukladá členom vedenia STU poslať všetky 
pripomienky prorektorovi Janíčkovi, ktorý ich zapracuje do materiálov a finálnu verziu 
predloží na rokovanie V STU 17.03.2008. 
Z: Všetci členovia V STU, prorektor Janíček 
T: 17. 03. 2008 
 
4) Prorektor Janíček: 

Modernizácia stravovacieho systému Kredit. Odhad sa pohybuje na úrovni 4 mil. Sk. 
Podklady pre výberové konanie dodajú F. Hulík a P. Horváth. Na vyhodnotenie ponúk 
bude vytvorená príslušná komisia. 

 
5) Prorektor Janíček: 

Zakladateľská zmluva a stanovy Regionálneho inovačného centra v Trnave (RIC 
Trnava) v súčinnosti MTF STU s VÚC a mestom Trnava. STU vstupuje do projektu 
prenájmom pozemku. Vedenie STU prerokovalo podmienky a postavenie STU v tomto 
RIC a označilo ich za nevýhodné pre STU. 
Rektor STU navrhol rokovať o tomto bode za účasti dekana MTF STU Moravčíka dňa 
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17.3.2008 a v utorok 18.3.2008 vedenie STU realizuje spoločné rokovanie s vedením 
MTF STU v Trnave. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/6/2008 
Vedenie STU prerokovalo zmluvu a stanovy RIC Trnava a súčasné znenie označilo za 
nevýhodné pre STU. Rektor STU sťahuje poverenie dekanovi Moravčíkovi rokovať v týchto 
veciach a poveruje vedením týchto rokovaní prorektora Janíčka. 
 
6) Kvestorka Žideková: 

Informovala o dotácii STU na rok 2008. Nemáme v poriadku údaje v centrálnom registri 
študentov na MŠ SR. Najväčšie chyby sa stali na FCHPT a FEI STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/6/2008 
Rektor STU ukladá prorektorovi Kalužnému urýchlene pripraviť list na MŠ SR so žiadosťou 
o opravu počtu študentov fakúlt STU v centrálnom registri na MŠ SR. Rovnako ukladá 
prorektorovi Kalužnému pripraviť dôrazný list na fakulty STU, ktoré tieto chyby spôsobili. 
Súčasne poveruje prorektora Kalužného kontrolou správnosti údajov o študentoch fakúlt STU 
v centrálnom registri MŠ SR. 
 
7) Prorektor Kalužný: 

Informoval o priebehu akcie Absolvent STU a prax. Zúčastnilo sa 40 firiem a bola 
vysoká návštevnosť aj zo strany študentov. Akciu hodnotí ako úspešnú. 

 
8) Rektor Báleš: 

- Informoval o rokovaní s Tatra bankou za akých podmienok by STU mohla zobrať 
bankový úver. 

- Informoval, že skončilo funkčné obdobie jeho ako člena predstavenstva vo VUZ PI. 
Momentálne STU nemá žiadne zastúpenie, orgány ústavu sú teraz nefunkčné, žaloby 
sú na súde a čaká sa na rozhodnutie súdu. Navrhol za člena predstavenstva na ďalšie 
obdobie prorektora Janíčka. 

 
Uznesenie V-STU č. 6/6/2008 
Vedenie STU súhlasí s návrhom rektora STU, aby členom predstavenstva za STU vo VUZ PI 
bol prorektor František Janíček. 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


